

Curriculum Vitae

- **ZIKRI MAHMOOD MIRZA**

(B.N.S, MSc) - (MEDICAL-SURGICAL NURSING , Adult Nursing)

- **Personal Data**

- Surname: HARKI
- Forenames: ZIKRI MAHMOOD MIRZA
- Gender: Male
- Marital Status: Married.
- Date and Place of Birth: 1/1/1975, Mosul, Iraq
- Nationality: Iraqi
- Academic Status: Assistant Lecturer/medical-surgical nursing (Adult Nursing).
- Languages: Kurdish, English, and Arabic (spoken and written).
- Address for Correspondence: Nursing Department, Akre Technical Institute, polytechnic university , Kurdistan Region Iraq.
- E-mail: zekri75@yahoo.com
- Mobile Phone: 00964 750 8204420

- **Education and Qualifications Demonstrator**

- (A) **Schooling**

1980-1985: Chokgly primary School, Mosul, Iraq

1986-1989: Om-Alrbeeain Intermediate School, Mosul, Iraq

1990-1993: AL-Kindy Secondary School boys, Mosul, Iraq.

- (B) **University**

1993-1998: B.N.S College of Nursing, University of Mosul, Iraq.

1996-1997: (Leaving the study, because of the economical reasons)

2000-2002: MSc Medical-Surgical Nursing, University of Mosul, Iraq.

2003-2004: Demonstrator in the college of Nursing, University of Mosul, Iraq.

- **Employment**

1. Head of Nursing Department, Akre Technical Institute, for (8) years since 2006 to 2014, Kurdistan Region, Iraq .
2. Assistant Lecturer in the Clinical Branch ,College of Nursing ,University of Mosul , Iraq.
3. Nursing staff in Alzhrawy Teaching Hospital (operative unite).

4. Professional Experience:

- 1-Teaching under graduate courses for Nursing students in Clinical Branch College of Nursing, University of Mosul.
- 2-Working in Alzhrawy Teaching Hospital (operative unite).

Workshop and activities

- 1- Non degree training course (Tools and Methods to Teach Nursing Care of the pediatric post operative patient in the hospital and home) The Mississippi consortium for international development. Duhok , Kurdistan Region Iraq ,October 2004.
- 2- Non degree training course (Ethical Issues in health care, current Issues in health care of older adults) The Mississippi consortium for international development. Amman- Jordan , February 2005.
- 3-Medical science interactive staff workshop , Duhok , Kurdistan Region Iraq , December 2013.
- 4- Workshop in general Nursing , Jordan university of science and technology , Irbid , Jordan -April 2014.

• Memberships:

1. -Member of the Mosul academic Teachers since 2004-2006 (college of Nursing).
2. -Member of the Akre academic Teachers since 2007 (Akre technical institute).
3. -Member of the Kurdistan nursing syndicate since 2008.
4. -Member of the Kurdistan Teachers syndicate since 2010.

- ✓ **Punishments: Nil**
- ✓ **Leaves without salary: Nil**
- ✓ **Other activities: Reading, computer, journeys, press.**

Reference

- **Professor. Dr. Radwan .H. Ibrahim, College of Nursing / University of Mosul, Iraq.**
- **Assistant Professor. Dr. Salwa. H. Mokhtar, College of Nursing / University of Mosul, Iraq.**

Signature
Date 29 / 6 / 2018

ZIKRI M. MIRZA
Assistant Lecturer

❖ السيرة الذاتية (C . V)

❖ زكري محمود ميرزا
(ماجستير علوم تمريض) - (التمريض الباطني الجراحي، تمريض البالغين)

❖ بيانات شخصية

- الاسم : زكري محمود ميرزا
- ذكر
- الحالة الاجتماعية : متزوج.
- تاريخ ومكان الميلاد: ١٩٧٥/١/١، الموصل، العراق
- الجنسية: عراقي
- الحالة الأكاديمية: مدرس مساعد / التمريض الباطني الجراحي، تمريض البالغين
- اللغات: الكردية، الإنجليزية، والعربية (تحدثا وكتابة)
- عنوان المراسلات: قسم التمريض، المعهد التقني عقرة، جامعة البولي تكنيك، إقليم كردستان العراق.
- البريد الإلكتروني zekri75@yahoo.com
- الهاتف المحمول: ٠٠٩٦٤٠٧٥٠٨٢٠٤٤٢٠

❖ التعليم والمؤهلات

أ) التعليم

- ١٩٨٥-١٩٨٠: مدرسة كوكجلي الابتدائية، الموصل، العراق
- ١٩٨٦ - ١٩٨٩: مدرسة أم الربيعين المتوسطة، الموصل، العراق
- ١٩٩٣ - ١٩٩٠: مدرسة الكندي الثانوية للبنين، الموصل، العراق.

ب) جامعة

- ١٩٩٣ - ١٩٩٨: بكالوريوس علوم تمريض - كلية التمريض، جامعة الموصل، العراق.
- ٢٠٠٢ - ٢٠٠٠: ماجستير في التمريض الباطني الجراحي، جامعة الموصل، العراق.
- ٢٠٠٣ - ٢٠٠٤: معيد في كلية التمريض، جامعة الموصل، العراق.

❖ توظيف

١. رئيس قسم التمريض، المعهد التقني عقرة ، لمدة (٨) سنوات منذ ٢٠٠٦ لغاية ٢٠١٤ إقليم كردستان، العراق.
٢. مدرس مساعد في الفرع السريري، كلية التمريض، جامعة الموصل، العراق.
٣. موظف (عقد) في مستشفى الزهراوي التعليمي.موصل

❖ الخبرة العملية:

- ١) التدريس تحت دورات الدراسات العليا لطلاب التمريض في فرع السريرية كلية التمريض، جامعة الموصل.
- ٢) العمل في مستشفى الزهراوي التعليمي .

❖ ورشة العمل والأنشطة

- ١) دورة تدريبية لغير الدرجة (أدوات وطرق تدريس - رعاية التمريض لمرضى ما بعد العمليات الجراحية للمريض في المستشفى والمنزل) اتحاد ميسيسيبي للتنمية الدولية. دهوك، إقليم كردستان العراق، أكتوبر ٢٠٠٤
- ٢) دورة تدريبية غير درجة (القضايا الأخلاقية في الرعاية الصحية، والقضايا الراهنة في الرعاية الصحية لكبار السن) اتحاد ميسيسيبي للتنمية الدولية. عمان، الأردن، فبراير ٢٠٠٥.
- ٣) ورشة عمل تفاعلية للعلوم الطبية، دهوك، إقليم كردستان العراق، ديسمبر ٢٠١٣.
- ٤) ورشة عمل في التمريض العام، جامعة العلوم والتكنولوجيا الأردنية، اربد، الأردن - أبريل ٢٠١٤.

❖ العضويات:

١. عضو هيئة التدريس في الموصل منذ عام ٢٠٠٤-٢٠٠٦ (كلية التمريض)
٢. عضو نقابة التمريض الكردستانية منذ عام ٢٠٠٨.
٣. عضو نقابة المعلمين الكردستان منذ عام ٢٠١٠.

- ✓ العقوبات: لا شيء
- ✓ يتترك بدون راتب: لا شيء
- ✓ أنشطة أخرى: القراءة، الكمبيوتر، الرحلات، الصحافة.

❖ المرجع

- الاستاذ. د. رضوان حسين إبراهيم، كلية التمريض / جامعة الموصل، العراق.
- استاذ مساعد. د. سلوى حازم المختار، كلية التمريض / جامعة الموصل، العراق.

زكري محمود ميرزا
مدرس مساعد

التوقيع
تاريخ ٢٠١٨/٦/٢٩